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          ROMÂNIA  

JUDEŢUL HUNEDOARA 

MUNICIPIUL ORĂŞTIE 

CONSILIUL LOCAL 

 

 

PROCES VERBAL 

 

 

 Încheiat astăzi, 16 decembrie 2024 cu ocazia ședinței extraordinare convocată 

de îndată a Consiliului local al municipiului Orăștie. 

 Convocarea Consiliului local s-a făcut în data  de 16 decembrie 2024.  

 Ședința Consiliului local se desfășoară prin mijloace electronice, printr-o 

platformă online de videoconferință, iar la apelul nominal al președintelui de 

ședință sunt prezenți cei 18 consilieri locali în funcție.  

 La ședință participă primar ing.Ovidiu Bălan, viceprimar Cristian Hendrea, 

secretar general Călin Costoiu și funcționari publici din cadrul aparatului de 

specialitate al Primarului. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, procesul verbal al ședinței 

extraordinare convocată de îndată din data de 26 noiembrie 2024 și procesul 

verbal al ședinței ordinare din data de 28 noiembrie 2024 au fost puse la dispoziția 

consilierilor locali și întreabă dacă există obiecții cu privire la acestea. 

 Președintele de ședință supune pe rând la vot cele două procese verbale care 

sunt aprobate cu 17 voturi „pentru” și un vot împotrivă. 

 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru propune ca completarea 

ordinii de zi cu punctul „Diverse” arătând că are o singură întrebare de adresat. 

 Dl consilier local Ionică Mircea menționează faptul că, există o cutumă ca la 

ședințele care se desfășoară în sistem online să nu punem punctul „Diverse”. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan arată că, discuția a fost ca punctul 

„Diverse” să fie discutat la ședințele ordinare, dar colegii mai noi nu cunosc 

cutuma.   

 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru intervine și se adresează 

dlui consilier local Jula Radu Ioan și precizează că, consiliul local funcționează în 

baza unei legi și nu a unei cutume. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan menționează faptul că, nu a auzit să fi fost 

supusă la vot completarea ordinii de zi cu punctul „Diverse” și să fi fost aprobată 

aceasta propunere. 

 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru arată că, președintele de 

ședința a fost de acord cu completarea ordinii de zi. 

 Dl viceprimar Cristian Hendrea precizează că, președintele de ședință trebuie 

să supună la vot propunerea de completare a ordinii de zi. 

 Președintele de ședință supune la vot propunerea dlui consilier local 

Teodorescu Octavian Alexandru fiind consemnate 3 voturi „pentru”, 9 voturi 

„împotrivă” și 6 consilieri locali s-au abținut de la vot. 
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 Dl consilier local Blaga Cristian intervine și îl întreabă pe președintele de 

ședință, dacă trebuie să mai vină la ședințe sau nu, sau trebuie să fie de acord cu 

tot ce spuneți dumneavoastră consilierii locali P.S.D. 

 Președintele de ședințe menționează faptul că, normal trebuie să venim la 

ședințe, dar nu este neapărat sa fiți de acord cu ce spunem noi, dumneavoastră vă 

puteți spune punctul de vedere, puteți sa fiti împotrivă, să vă abțineți. 

 Dl consilier local Blaga Cristian arată că, putem să fim împotrivă sau să ne 

abținem și putem să și discutăm omenește, dar vede că, colegii dumneavoastră 

vreau numai ca ei. 

 Președintele de ședință precizează că, în democrația adevărata fiecare are 

dreptul să își spună punctul de vedere atâta vreme cât există libertatea cuvântului. 

 Dl consilier local Blaga Cristian arată că, nu prea există libertatea cuvântului 

din păcate.  

 Dl consilier local Bota Adrian intervine și este de părere că, solicitarea 

respectivă ar trebui lăsată pentru ședința ordinară de joi. 

 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru menționează că, nu este o 

așa graba mare, dar ar fi normal să discutam între noi ca oamenii. 

 Dna consilier Fugaciu Nadina Rodica intervine și arată că, într-adevăr s-a 

votat în ședința de consiliu, daca bine își amintește să fie pe ordinea de zi și 

punctul „Întrebări-interpelări” ca și ultim punct pe ordinea de zi și dacă colegul 

dânsei dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru consideră și cerem 

permisiunea este o problemă atât de gravă care nu suportă amânare până la ședința 

de joi, poate că ar trebui să fie mai multă înțelegere și nimeni nu acuză așa frontal 

pe nimeni, doar că a înțeles că s-a întâmplat nu știe sigur, dacă este ceva grav 

problema pe care dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru dorește să o 

expună. Dânsa este de părere că, nu ar trebui să ne certăm pe această temă, să 

discutăm, iar dacă se poate amâna pe  joi atunci vom discuta situația în ședința 

ordinară, unde există conform votului nostru punctul „Discuții și interpelări”. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan menționează, joi ședința va fi cu participare 

fizică și putem discuta atunci, acum ședința este la distanță și se aude și greu, 

numai că este domnul care are ceva împotriva P.S.D-ului, iar la ultima ședință 

aceștia nici măcar nu au fost prezenți. 

 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru intervine și arată că, din 

câte știe a existat o oarecare bătaie, un derapaj al unei persoane din conducerea 

Spitalului Municipal Orăștie și consideră că, la ședința ordinara de joi ar trebui 

chemat un reprezentant al acestei instituții care să vină sa ne explice care este 

situația acolo sau doriți să aflăm din nou din presă ce s-a întâmplat fără ca noi să 

fim cu temele făcute, acum cum credeți dumneavoastră, de asta bănuia că ar fi 

oportun să avem discuții și la punctul suplimentar să fi prezentat această problemă. 

 Dl consilier local Bota Adrian este de părere că, dl consilier local Teodorescu 

Octavian Alexandru ar trebui să facă o solicitare scrisă în legătură cu această 

problemă. 

 Dl consilier Teodorescu Octavian Alexandru precizează că, de aceea ar fi 

dorit să discutăm dacă este oportun să o invităm pe dna manager al Spitalului 

Municipal Orăștie sau altă persoană din conducere să ne explice care este situația 
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de acolo. 

 Dna consilier local Sirbu Florina Eleonora intervine și arată că poate să 

elucideze această problemă și că nu a fost vorba de nicio bătaie în care să fi fost 

implicată o persoană din conducerea Spitalului Municipal Orăștie. 

 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru o întreabă pe dna Sîrbu 

Florina Eleonora că cea ce a prezentat este în calitate de consilier local sau de 

reprezentant al Spitalului. 

 Dna consilier local Sîrbu Florina Eleonora menționează că, a vrut doar să 

elucideze această problema pe loc. 

 Dl consilier local Ionică Mircea precizează ca, nu avem punct suplimentar pe 

ordinea de zi și atunci de ce au loc aceste discuții. 

 Președintele de ședința este de părere că, dacă se dorește se poate depune o 

solicitare scrisă și ne putem lămuri la următoarea ședință care este situația cu 

privire la ceea ce a  prezentat dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru.  

 Președintele de ședință, dl consilier local Bîrlea Lucian Radu prezintă 

următorul proiect al ordinii de zi : 

 1.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local 

nr.155/2024 referitoare la aprobarea Proiectului „Amenajarea zonei centrale 

protejate – Piața Victoriei și realizarea unui parcaj adiacent în Municipiul Orăștie” 

și a cheltuielilor aferente investiției. 

 Proiectul ordinii de zi este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 La unicul punct al ordinii de zi, dl primar ing.Ovidiu Bălan prezintă motivele 

inițierii proiectului de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local 

nr.155/2024 referitoare la aprobarea Proiectului „Amenajarea zonei centrale 

protejate – Piața Victoriei și realizarea unui parcaj adiacent în Municipiul Orăștie” 

și a cheltuielilor aferente investiției. 

 Dl director Stănilă Marius dă citire raportului întocmit de Direcția Arhitect-

șef și Administrarea Domeniului Public și Privat. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan arată că, în comisia pentru activități 

economico-financiare, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru 

aprobarea proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu 15 voturi „pentru”, iar trei consilieri 

locali s-au abținut de la vot. 

 Este adoptată Hotărârea nr.284/2024 privind modificarea Hotărârii 

Consiliului Local nr.155/2024 referitoare la aprobarea Proiectului „Amenajarea 

zonei centrale protejate – Piața Victoriei și realizarea unui parcaj adiacent în 

Municipiul Orăștie” și a cheltuielilor aferente investiției. 

 Drept pentru care se încheie prezentul proces-verbal. 

 

                Președinte de ședință,                                                 Secretar General,                                                                   

               Lucian Radu BÎRLEA                                   jr.Călin COSTOIU 

 


